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Interpellation - När kommer Baldersnäs HC ha öppet 40 timmar i veckan? 

Regionfullmäktige i Gävleborg 

 

 

 

Ställd till hälsovalsutskottets ordförande, Henrik Olofsson (SVG) 

 

Sedan 1 januari 2024 har kraven på hälsocentralerna skärpts – krav som har formulerats och 

beslutats av regionledningen (SD, M, KD, SVG). Förutom kravet att hälsocentraler i 

Gävleborg ska ha öppet 40 timmar i veckan finns även kravet att det ska finnas en 

allmänspecialist ständigt på plats. 

 

Vi kunde läsa i Ljusnan den 9 januari att det inte går så bra att rekrytera personal till 

Baldersnäs Din Hälsocentral och i artikeln säger du: ”Vi kommer nu att försöka få lite mer 

insyn i hur man jobbat med rekryteringsfrågan, för att skaffa oss en bra bild av läget.” 

 

 

 

Mina frågor till hälsovalsutskottets ordförande är följande: 

 

 

 Har du fått mer insyn och en bra bild av rekryteringsprocessen - finns det underlag att 

kunna anställa vårdpersonal till Baldersnäs HC? 

 

 När kommer Baldersnäs HC ha öppet 40 timmar i veckan? 

 

 När kommer Baldersnäs HC ha en allmänspecialist på plats 40 timmar i veckan? 

 

 

 

Anna-Lena Vestin (V), tjänstgörande ersättare i regionfullmäktige 

 

Bollnäs, 2024-02-22 


